



*Лавров М. Е.*  
*Lavrov M. E.*



*Смирнов В. Е.*  
*Smirnov V. E.*



*Виноградова Е. В.*  
*Vinogradova E. V.*



*Колесова Н. А.*  
*Kolesova N. A.*

## Опыт и результаты проектной деятельности в Ярославском педагогическом колледже

## Experience and Results of Project Activities at the Yaroslavl Pedagogical College

---

Статья посвящена роли проектной деятельности в развитии профессиональной образовательной организации. Авторы рассматривают различные подходы к понятию «проектная деятельность», особое внимание уделяют опыту ГПОАУ ЯО Ярославский педагогический колледж по проектной работе в рамках стандартов движения «Молодые профессионалы» (WorldSkills Россия).

---

The article is focused on the role of project work in the development of a vocational educational institution. The authors consider various approaches to the concept of “project activity”, paying special attention to the experience of the State Vocational Educational Autonomous Institution, Yaroslavl Pedagogical College in project work as per the standards of the WorldSkills Russia movement.

---

**Ключевые слова:** проектная деятельность; инновации в образовании; инновационный образовательный комплекс; повышение качества образования; управленческий инжиниринг.

---

**Key words:** project activity; innovations in education; innovative educational complex; improving the quality of education; management engineering.